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Drie jaar geleden is de vereniging   
‘De vrienden van Schutterij  Onderling 
Genoegen’ opgericht om geld op te 
halen voor een doel binnen de schut-
terij. Met de contributie van de leden 
van ‘De vrienden’ wordt het ene jaar 
een activiteit voor ‘De vrienden’ ge-
organiseerd en het andere jaar wordt 
een bedrag aan de schutterij besteed. 

Zowel door de leden van ‘De vrienden 
van OG’ als door het bestuur van de 
Schutterij zijn enkele doelen bedacht 
waar het tweejaarlijkse geld aan besteed 
kon worden. Tijdens het uitje van ‘De 
vrienden’ is er gestemd om de bestem-
ming voor het geld te bepalen. Omdat het 
kanon van de Schutterij aan vervanging 

toe was heeft De vrienden van OG 
 besloten dit kanon voor de Schutterij te 
bekostigen.

Tijdens de kermis van 2023 heeft Gijs 
 Jansen (voorzitter van De vrienden van 
OG) dit kanon aangeboden aan de ka-
nonniers van de Schutterij. De vrienden 
van OG wenst de kanonniers veel succes 
en plezier met het nieuwe kanon!

Wil jij ook lid worden van De vrienden 
van OG? Meld je dan bij de onder-
staande bestuursleden of stuur een mail 
naar devriendenvanog@gmail.com.

Bastiaan Seynaeve, Theo Berntzen 
en Gijs Jansen 
(Bestuur van De vrienden van OG).

Nieuw kanon namens ‘De vrienden van OG’
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• schilderen buiten

• schilderen binnen

• latex spuiten

• glas zetten

• houtrot reparaties

• behang

www.fonkeschilderwerken.nl
06-31976271

fonke.schilderwerken@gmail.com

OUDE TOLSTRAAT 1, DUIVEN, 
TELEFOON 0316 - 26 12 62         

ONDERHOUD EN ONDERDELEN
AUTOBEDRIJF FRANS VOS

OPENINGSTIJDEN MA T/M VR 7.30 - 17.30 UUR        WWW.FRANSVOS.NL

SPECIALIST 
OPEL IN 
DE LIEMERS     Feesten

  is ons 
vak!

Dorpstraat 29  -  6923 AC Groessen  -  t 0316-523948  -  info@zaalgielinggroessen.nl  -  www.zaalgielinggroessen.nl

Geniet ook  
van ons 

sfeervolle 
buitenterras!

Een nieuw schuttersjaar
Zo aan het begin van 2024 lijkt het een 
mooi schuttersjaar te worden. We gaan 
twee keer op concours: de Kringdag in 
Lobith en Federatief naar Pannerden. 
De vendeliers zijn al druk bezig voor de 
opening van het schuttersjaar. Zij oefe-
nen voor het GKVI dit jaar in Didam. 
Het eerste optreden van de schutterij is 
tijdens Koningsdag.

Dit voorjaar hebben we met de sectie-
vertegenwoordigers van OG en LHD aan 
tafel gezeten. We hebben gesproken over 
hoe we marcheren. We zijn het erover 
eens dat het beter moet, daarom gaan we 
vaker oefenen. Punten om op te letten 
voor ons allen zijn dat we achter onze 
voorganger blijven lopen (gericht in de 
lengte), en naast elkaar (gericht in de 
breedte).
Dit laatste brengt ons bij iets nieuws: in het 
verleden marcheerden we met twee per-

sonen in een rij, vanaf nu staan we met 
drie personen in een rij. Door zo te gaan 
marcheren, zal het makkelijker zijn om be-
ter gericht in de breedte te lopen. Tijdens 
het defilé geldt hier een uitzondering voor 
de vendeliers.

Haaks door de bocht 
Ook moeten we veel aandacht besteden 
aan de bochten, haaks door de bocht zo-
als dat heet. Dit betekent dat degene die 
de binnenbocht loopt pas op de plaats 
markeert, op dat punt waar de Bieleman 
de bocht inzet. Op deze plaats hoort de 
hele rij die hem volgt ook de bocht te 
 maken. Wegmarcheren vanaf dat punt 
mag pas als diegene met wie je in de rij 
loopt met jou weer een rij vormt. De mid-
delste en de buitenste personen maken 
marcherend een draaiende, half ronde 
beweging.

Voorbeeld: een bocht/binnenbocht, linksaf

We vertrouwen op jullie inzet, dat is de 
afgelopen jaren zeker gebleken. We zien 
dat, wanneer het erop aankomt, iedereen 
zijn beste beentje voorzet. Nu nog iets 
meer gelijk, dan vallen we ook dit jaar 
weer in de prijzen.

Schuttersgroet,
Jullie hoofdcommandant, Theo Bodde. 

Bedankje voor Nelly Peters

Het bezorgen van Schuttersproat en 
ook de overige O.G.-post gebeurt 
door vrijwilligers. Een van deze vrij-
willigers is Nelly Peters. Zij heeft 25 
jaar lang de Schuttersproat en O.G.-
post bezorgd in haar vertrouwde 
wijkje in Duiven-Noord.

Naast de postbezorging heeft ze in het 
verleden ook de vendels en kleding 
voor onze jongste vendeliers gemaakt.

Na 25 jaar vindt ze het nu mooi ge-
weest. Dit was voor ons een reden om 
haar in het zonnetje te zetten met een 
mooie bos bloemen en iets lekkers.

Nelly vanaf deze plaats veel dank voor 
jouw inzet.
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Jubilarissen Kermis 2023

Jubilarissen
70 jaar lid Geert Staring. 60 jaar lid Piet Mathijssen, Frans 
Buijink (postuum, aangenomen door Mevr. Buijink).
50 jaar lid Theo Jansen, Nol Jansen, Wim Hoppenreijs, 
Alfred Spaan, Hans Wieleman. 40 jaar lid Arthur Mattijssen, 
Marc van Loon, Frank van Loon, Geert Kok, Anton Kersten, 
Sjors van Dulmen, Johan Dieker, Piet Daams, Paul Coret,  
Evert Brussen, Marco Bomers, Ben Rijssemus, Remy Thuis, 
Huub Hooijman, Bennie Steentjes. 

Functionarissen
40 jaar functionaris Evert Brussen, Theo Berntzen, Theo Vos. 
25 jaar functionaris Eric Klappers, Theo Jansen, Alexander 
Wolters, Daan Worm, Mark Egging.
Daarnaast mochten Wilbert Staring,Marco van Schaik,  
Johan Vermeulen, Patrick Driessen, Evert Brussen, Theo Vos,  
Theo Berntzen en Piet Mathijssen een Federatieve onder-
scheiding in ontvangst nemen voor hun bewezen diensten.

Werkgroep Festiviteiten
Mogen wij ons aan jullie voorstellen? 
Wij zijn een groep vrijwilligers van de 
Schutterij en houden ons bezig met het 
organiseren van de Kermis en Feest-
avonden.

De bands zijn al gecontracteerd
Wij zoeken naar bands en doen vervolgens een 
voorstel aan het bestuur, waarna zij groen licht 
geven of niet. Voor het nieuwjaarsfeest komen 
we binnenkort weer bij elkaar om alles door te 
nemen en vooruit te kijken naar 2025, inclusief 
een vooruitblik naar de aankomende kermis. 

De bands hiervoor zijn al gecontracteerd, ruim 
van tevoren, omdat bands met een avondvul-
lend programma steeds schaarser worden en er 
veel activiteiten rond die periode zijn.

We zijn verantwoordelijk voor de aankleding 
van de feestzaal in overleg met de OGtent 

wanneer dit mogelijk is. Ook de tafelreser-
veringen vallen onder onze verantwoordelijk-
heid; we zorgen ervoor dat de besproken tafels 
gereserveerd zijn voor de avonden. Na afloop 
van alle kermisdagen helpen we op woensdag-
ochtend samen met het bestuur met het opruimen 
van de spullen.

Voor het najaarsfeest, het OGtoberfest, hebben 
we de band “De Retteketet Showband” gecon-
tracteerd voor 5 oktober aanstaande. Hier zor-
gen wij voor de aankleding en inrichting van de 
zaal.

Onze groep bestaat nu uit tien personen, wat fijn 
is, want extra handjes zijn altijd welkom bij deze 
activiteiten. 

Hans Kersten, Sander de Leeuw, Daisy Sio, 
Cynthia Cripaul, Theo Vos, Marc Vermeulen, 
Jeroen Vos, Marijke Vos, Bram Beumer en 
Roeland Beumer.

Voor alle 

wetenswaardigheden 

van de Gelderse 

 Schutterijen 

www.schuttersnet.nl
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Toen we nog in Tolkamer woonden, dachten we er wel eens over na 
om mee te doen met het koningsschieten. Er waren echter meerdere 
factoren waardoor we dit nog niet hebben doorgezet, toentertijd. Zo 
wilden we graag opgehaald worden bij ons eigen huis, maar omdat 
we in Tolkamer woonden kon dat niet. Er werden drie kinderen ge-
boren en zij waren steeds te jong om het ‘bewust’ mee te maken. En 
als er één wel wilde meedoen, wilde de ander juist weer niet. 

Sinds zes jaar wonen we in Duiven, dus 
het afhaalprobleem is opgelost, maar 
toch was het moment nog niet daar. Eerst 
wilden we alles geregeld hebben op ons 
nieuwe plekkie en moesten we ons prettig 
voelen in de kledingvoorschriften. Het is 
tenslotte de bedoeling dat je een lange 
jurk en een net pak draagt. Daarom zijn 
we stiekem naar verschillende winkels ge-
weest om te passen en te kijken of het iets 
is waar we ons goed bij voelen. 

In 2022 was daar voor ons dan groen 
licht. Als eerste hebben we een klein 
groepje vrienden ingelicht om al enige 
voorbereidingen te treffen. Eén week voor 
de Duuvese kermis van 2022 hebben we 
ook familie en verdere vrienden verteld 
wat we van plan waren. Helaas mocht het 
voor ons dat jaar niet lukken. Samen had-
den we besloten om er het volgende jaar 
weer voor te gaan, zo goed als alles was 
geregeld tenslotte. 

De kermis van 2023 was alweer vlug 
daar en daar stond ik, onder de kogel-
vanger. De strijd was in volle gang en er 

zat nog een klein stukje van de vogel op 
het stokje. Ineens hoorde ik het publiek jui-
chen en bedacht later dat ik mezelf Ko-
ning van Schutterij Onderling Genoegen 
mocht gaan noemen. Op de schouders 
van de vendeliers werden wij naar binnen 
gedragen. Er stonden zoveel mensen om 
ons te feliciteren, wat een rij. 

Kippenvel
Wat hadden we een kippenvel tijdens de 
huldiging. Annie van Diek werd nog even 
in het zonnetje gezet en daardoor was 
Theet van Diek er ook een beetje bij. De 
middag ging zo snel voorbij. We zijn snel 
naar huis gegaan waar we, zoals elk jaar, 
samen met de kermistafel hebben gege-
ten. Vervolgens moesten we weer snel 
naar huis om ons klaar te maken voor on-
ze eerste kermisavond als koningspaar. 
Wat was het fijn dat we samen konden 
gaan genieten met fijne mensen om ons 
heen, zoals familie, vrienden en buurt. 

Na de kermis stond zondags meteen het 
concours in Silvolde op de planning. Wat 
een heerlijk gevoel om met de koets ach-

ter deze fantastische schutterij te rijden. 
We voelden ons de koning te rijk. Tijdens 
het koningsschieten wist ik ook hier raak te 
schieten. Ik schoot namelijk de rechter-
vleugel eraf. We hebben ook daar een 
super feest gehad met iedereen en het 
feest ging nog door in de bus terug naar 
Duiven toe. 

Bij twijfel, gewoon doen
Er stonden daarna nog meerdere activitei-
ten op de planning. Zo gingen we met el-
kaar naar Sittard. Wat een feest, van be-
gin tot eind. Daarna zou het OGtoberfest 
plaats vinden. Helaas is dit niet door-
gegaan en daarom hebben we zelf een 
feest(je) bij ons thuis gegeven met dit 
 thema. In januari was het tijd voor het 
nieuwjaarsfeest en uiteraard was ook dit 
feest een geweldig feest. We laten ons 
verder verrassen met wat nog komen gaat. 
Eén ding is zeker: we zijn blij dat we dit 
zijn aangegaan. Bij twijfel, gewoon doen.

Koningspaar 2023-2024
Michel & Francine van Leur

Daar stond ik, onder de kogelvanger
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BOEK OG
Met de belevenissen van 
de leden van Schutterij 
Onderling Genoegen

Zoals jullie weten zijn wij met een 
boek bezig met daarin mooie 
verhalen over de belevenissen van 
de leden van onze schutterij. Twee 
jaar geleden hebben wij een oproep 
via de Schuttersproat gedaan. We 
hebben aardig wat stukken mogen 
ontvangen, maar dit is nog lang niet 
genoeg. 

Nu willen we jullie graag nog een 
keer vragen om aan de slag te gaan 
voor ons. Je mag natuurlijk ook je 
familie erbij betrekken. Hoe hebben 
jullie samen kermis gevierd? Is een 
familielid koning geweest en hoe 
hebben jullie dit beleefd? Hebben 
jullie leuke anekdotes? Zet deze op 
papier. 
Het zou zonde zijn als jullie het boek 
lezen en zeggen: “daar had ik ook 
nog wel iets voor gehad.” Mocht het 
schrijven niet lukken, dan mag je ook 
foto’s sturen met een uitleg erbij. Alle 
input is welkom.

We hopen dat jullie met het boek 
leuke foto’s kunnen terugkijken, lachen 
om de verschillende verhalen en 
samen mooie herinneringen kunnen 
ophalen. We wachten wederom vol 
spanning jullie verhalen, foto’s en 
anekdotes af.

Groetjes Marijke en Cynthia
secretaiaat@ogduiven.nl

OPROEP

In 2016 hebben we een nieuwe inschrijflijst voor 
onze koningen en jeugdkoningen in gebruik 
genomen. Deze lijst is jaarlijks met de Duuvese 
kermis op de troon te bewonderen. Het inschrijven 
van de namen vergt veel concentratie en een 
vaste hand.

Ans Boss is de persoon die dat voor ons regelt. 
Alle reden om haar in het zonnetje te zetten met 
een bos bloemen.

Bloemetje voor Ans Boss

Goede sfeer direct merkbaar
Op een mooie zondagochtend verzame-
len bij de bus. Met de Duuvese kermis nog 
vers in ons geheugen op naar Silvolde. In 
de bus is de goede sfeer direct merkbaar, 
de box staat aan en de eerste feestnum-
mers komen op de vroege ochtend al uit 
de speakers. Het zou een bijzondere dag 
worden “anders dan anders”. 

We verzamelden op een terrein nabij een 
woonzorgcentrum. Hier was nog geen of-
ficiële opening maar gingen de deelne-
mende verenigingen direct van start met 
de marswedstrijden. 

Bij aankomst op het concoursterrein heb-
ben we gewacht tot alle verenigingen te-
rug waren van de marswedstrijd. Hierna 
was daar de erewacht met de officiële 
opening en vervolgens het defilé. 

Aansluitend gingen de andere wedstrij-
den van start.

Grote feesttent
Nadat de wedstrijden afgelopen waren 
konden we wachten op de prijsuitreiking 
in een grote feesttent, die ons beschermde 
tegen de zon en waar ook het feest los-
barstte. 

Trots kan je zijn op onze schutterij, die zich 
van zijn beste kant liet zien. We zochten 
verbroedering met elkaar en andere ver-
enigingen. Moe maar voldaan in de bus 
terug naar Duiven, waar het feestje voor 
de liefhebbers nog even doorging met 
een pizzaatje in een plaatselijke eet-
gelegenheid.

Uitslagen wedstrijden

Defileren 1e prijs

Marcheren 2e prijs

Junioren klassiek 2e prijs

Aspiranten 3e prijs

Senioren-show 1e prijs

Junioren-show 1e prijs

Marketentsters  gedeelde 3e prijs

Federatief schuttersconcours Silvolde 3 september 2023
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Uit de algemene ledenvergadering
Besluiten en uitdagingen

Maar liefst 112 leden van onze 
schutterij waren aanwezig tijdens 
de algemene ledenvergadering 
op 18 maart jl. in de OGtent. Een 
recordaantal; nog niet eerder 
vertoond. De aanleiding was 
natuurlijk het voorstel van het 
bestuur om het koningsschieten 
open te stellen voor alle leden van 
de schutterij. Meer concreet: Het 
schrappen van de woorden “van 
het mannelijk geslacht” uit artikel 10 
van het huishoudelijk reglement. 

Al in de ledenvergadering van 2019 werd 
het voorstel aangekondigd. Tijdens de 
ALV van 2020 werden uitgebreid argu-
menten van voor- en tegenstanders uit-
gewisseld. De afgelopen jaren werden 
benut om statuten en huishoudelijk regle-
ment zodanig aan te passen dat de pro-
cedure voor de besluitvorming volledig 
helder was. 

Thema-avond 
In 2023 werd nog een thema-avond be-
legd waarin leden hun argumenten en ge-
voelens rond dit onderwerp konden delen. 
In deze lange periode van voorbereiding 
was al gebleken dat er zowel overtuigde 
voorstanders als overtuigde tegenstan-
ders zijn. Bij de thema-avond vorig jaar 
leken de voorstanders echter in de meer-
derheid te zijn. Dat was mede aanleiding 
voor het bestuur om het voorstel in deze 
ALV ter stemming te brengen. Omdat er 
een 2/3 meerderheid vereist is om het 
voorstel aan te nemen was het vooraf nog 
best spannend hoe de uitslag zou zijn. 
Vooral ook omdat ieder aanwezig lid via 
volmachten ook voor andere leden kon 
stemmen. Van die mogelijkheid werd ruim 
gebruik gemaakt. Uiteindelijk werden 193 
geldige stemmen uitgebracht waarvan 82 
bij volmacht.
De uitslag was, volgens enkelen niet on-
verwacht, toch wel verrassend. Met 94 
stemmen voor en 99 stemmen tegen werd 
het voorstel verworpen. Er verandert dit 
jaar dus nog niets in de regels rond het ko-
ningschot. Het is een democratisch geno-
men besluit, volgens de regels die we 
hiervoor samen hebben afgesproken. 
Toch was er heftige teleurstelling bij de 
toch ruim aanwezige voorstanders. 

We respecteren de uitslag voor dit mo-
ment uiteraard. We respecteren de demo-
cratie en de oprechte betrokkenheid die 
de aanwezigen, zowel voor- als tegen-
standers, hebben getoond voor onze ver-
eniging. We verwachten echter ook dat 
het een kwestie van tijd zal zijn. Er komt 
een moment dat ook Onderling Genoe-
gen de stap zal zetten naar volledige ge-
lijkwaardigheid van alle leden in al onze 
activiteiten. De tijd zal leren wanneer dat 
zal zijn.

Vertekend beeld
De algemene ledenvergadering is ook het 
moment om de financiële situatie van de 
vereniging te delen. 2023 werd afgeslo-
ten met een klein positief resultaat. Dit 
geeft echter een vertekend beeld omdat 
vooral het ruime positieve saldo van het 
Gelders Kampioenschap vendelen de cij-
fers sterk heeft beïnvloed. Ook de  schutterij 
heeft te maken met flinke kostenstijgingen. 
Dit heeft de vergadering doen besluiten 
om de contributie te verhogen tot € 29,00 
voor 18+ leden, € 19,00 voor 16- en 
17-jarigen en € 14,50 voor half-geld le-
den. Bovendien heeft de vergadering in-
gestemd met een verhoging van de bij-
drage voor het koningspaar naar  
€ 1.000,00. Dit moet in ieder geval de 
 financiële drempel om mee te doen aan 
het koningsschieten verlagen.

Actief betrokken 
De schutterij staat in 2024 voor een aan-
tal belangrijke uitdagingen. In de media is 
al aandacht besteed aan de mogelijke 
gevolgen die de herinrichting van het 
 Remigiusplein kan hebben voor de activi-
teiten van onze vereniging. In een brief 
aan het gemeentebestuur en de gemeen-
teraad hebben wij duidelijk gemaakt dat 
wij actief betrokken willen worden bij de 

uitwerking van de plannen. Wij hebben 
daarbij een aantal doelstellingen: 
• Wij hechten heel erg aan de verbin-

ding tussen Liemersplein en Remigius-
plein als het gaat om de kermisattrac-
ties. Wij zullen ons dan ook inzetten om 
ook op het Remigiusplein de mogelijk-
heid voor enkele attracties te behou-
den. 

• Het getoonde ontwerp voor de groen-
inrichting van het plein zorgt ervoor dat 
het zicht op het koningsschieten volle-
dig verloren gaat. Ook dat willen we 
voorkomen. 

• En als derde punt willen we de moge-
lijkheid behouden om op het plein on-
ze huldigingen te doen met vendel-
zwaaien en defilé. 

De gemeente laat ons bij iedere gelegen-
heid weten hoe belangrijk wij zijn voor de 
verbinding in onze gemeenschap. Het 
kan dan ook niet zo zijn dat door de hui-
dige plannen onze activiteiten in het cen-
trum vrijwel onmogelijk worden gemaakt.

Naast de ontwikkelingen rond het plein 
zijn we ook in overleg over de toekomst 
van schuttersviering en processie. Met de 
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aanstaande verkoop van de Remigiuskerk 
en het emeritaat van Diaken Adrie van 
Zundert is er grote onzekerheid ontstaan 
over het voortbestaan van deze tradities. 
De schutterij wil zich ook hier nadrukkelijk 
voor inzetten.

We hebben in deze vergadering afscheid 
genomen van Wilco van Brandenburg. 
Wilco heeft 8 jaar in het bestuur gezeten 
waarvan 6 jaar als penningmeester. Ge-
bleken is dat zijn rol in de gemeentelijke 
politiek niet meer te combineren is met het 
bestuurslidmaatschap van OG. We dan-
ken hem en Anke voor hun bijdrage in de 
afgelopen jaren. Eric Klappers neemt de 
rol van penningmeester van Wilco over.

Verheugd zijn we dat Timo Willems nu of-
ficieel is toegetreden tot het bestuur. Hij 
liep al een aantal maanden mee in de be-

stuursvergaderingen en we hebben hem 
leren kennen als een waardevolle aan-
winst. We wensen Timo veel succes en 
plezier in zijn nieuwe rol. 
Blij zijn we ook dat Marijke Vos herkozen 
is en de komende 3 jaar het secretariaat 
blijft vervullen. 

Kartrekkers 
Tot slot melden we een aantal vacatures in 
bestuur en werkgroepen. De functie van 
voorzitter komt in 2025 vacant. Mogelijk 
zullen ook andere bestuursleden (regle-
mentair) aftredend zijn. Met name de 
werkgroep jeugd is ook op zoek naar een 
kartrekker. Daarnaast hebben we beslo-
ten om in 2026 het Gelders Bieleman-
treffen te organiseren in het kader van ons 
130 jarig jubileum. En, nog verder weg, 
staat in 2027 de organisatie van het 
 Gelders schutterstreffen met meer dan 30 

schutterijen in Duiven op de agenda. Ook 
hier zijn werkgroep trekkers nodig. Het ko-
mende jaar zullen wij activiteiten ontplooi-
en om in de vacatures te voorzien. Wilt u 
meedoen? Laat het weten. We zullen ui-
teraard ook mensen persoonlijk benade-
ren. Denk er al vast over na. 

Dit waren enkele hoogtepunten uit de 
v ergadering. Het volledige verslag van de 
vergadering verschijnt binnenkort op  
ogduiven.nl. En waar zinvol zullen we u 
via website en onze social media kanalen 
op de hoogte houden van de ontwikke-
lingen.

Namens het bestuur,

Frans Dieker, voorzitter

Een dieptepunt, veel hoogtepunten
Het is dinsdagochtend, 19 maart. 
Gisteravond ben ik gestopt als penning-
meester van de schutterij. Er rest me nog 
één ‘klusje’: of ik een stukje wil schrijven 
voor de Schuttersproat, over mijn jaren in 
het bestuur. En als Geert Roelofs zoiets 
vraagt, dan weiger je natuurlijk niet.

Schuttersbloed 
Frans Dieker noemde het al in zijn af-
scheidswoordje: ik ben een traditionele 
schutter met schuttersbloed in mijn ade-
ren. Ik weet niet beter dan dat ik vanaf 
mijn vroegste jeugd naar mijn opa en 
oma ging aan de Woerdstraat, ‘proces-
sies  kijken’, met veel ooms, tantes, neefjes 
en nichtjes. Later werd dat mijn ouderlijk 
huis, en deze traditie bleef. Het schutters-
feest vier ik al vanaf mijn 16e, en vanaf 
het begin heb ik geroepen dat ik ooit 
schutterskoning wilde worden.

In 2012 werden Anke en ik koningspaar, 
en dat jaar is een van de meest fantasti-
sche ervaringen geweest. Van dichtbij 
zag ik hoe ontzettend veel mensen zich 
inzetten om dit mogelijk te maken, en heb 
ik ervaren dat de schutterij veel meer was 
dan de 4 dagen feest in  augustus. Hier 

wilde ik ook na mijn koningschap mijn 
bijdrage aan gaan leveren. Eerst als 
voorzitter van de werkgroep PR, vanaf 
2016 als bestuurslid, en vanaf 2019 als 
penningmeester (met de welkome en 
noodzakelijke ondersteuning door Roe-
land als boekhouder).

Onbalans 
Maatschappelijke betrokkenheid vind ik 
belangrijk; een samenleving maak je 
samen. Daarom heb ik in 2021 besloten 
me aan te sluiten bij Lokaal Alternatief. Ik 
werd kort na de verkiezingen benoemd 
tot  fractievoorzitter van de partij. Ontzet-
tend leuk, maar het vergt veel tijd. Zo veel 
tijd dat er het afgelopen jaar een onba-
lans is ontstaan in mijn vrije tijd. Ik was al 
van plan om na mijn derde termijn in 
2025 te stoppen, maar hierdoor heb ik 
besloten een jaar eerder te stoppen als 
bestuurslid.

Terugkijkend op 8 jaar bestuurslid is er 
één dieptepunt: het kortdurende ziekbed 
en vroegtijdig overlijden van Michel Thuyns, 
net na zijn benoeming als bestuurslid. 
hiervan was ik erg onder de indruk. Veel 
hoogtepunten waren er ook. Het mooiste 
vond ik de organisatie van het OG-

weide feest in augustus 2021. Midden in 
de coronaperiode, met een korte periode 
van versoepeling van de maatregelen, 
hebben we dit als bestuur, samen met 
veel andere vrijwilligers, in een periode 
van vier weken kunnen organiseren. Ik zal 
nooit de feestende en dansende mensen 
in de weilanden van de Kinkelder verge-
ten.

Ik heb veel plezier beleefd aan mijn peri-
ode als bestuurslid bij Onderling Genoe-
gen en blijf betrokken bij deze mooie 
vereniging!

Wilco van Brandenburg
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In Memoriam
Mevr. Diny Reuling 22 juni 2022   

Mevr. Lies Ebbers-Degen 26 juni 2022

De Heer Theo Vos 4 augustus 2022

Mevr. Anny Kok-Abbink 4 november 2023 

Moge de genoemde overledenen rusten in 
vrede.

Alle nabestaanden wensen we veel sterkte 
en kracht toe.

Bij de leden leefde de wens om eens naar 
de Schutterszondag in Sittard te gaan. 
En aangezien tijdens de ALV jaren terug 
is besproken om eens per twee jaar een 
evenement buiten de reguliere concoursen 
te bezoeken leek het ons een mooi idee 
om het dit jaar ons aan te melden.

We hebben ons vroegtijdig aangemeld 
en geïnventariseerd binnen de functiona-
rissen hoeveel animo er was. Die was 
groot, dus we gingen alles in orde maken. 
De bus moest geregeld worden. Het wer-
den er twee, want met de LHD erbij, kwa-
men we uit op ca. 100 personen. En wij 
zouden OG niet zijn als we dan ook niet 
met de paarden aanwezig zouden zijn. 
Dit werd afgestemd met de organisatie en 
ze waren blij dat er op de Schutters-
zondag sinds jaren weer eens paarden bij 
de rondgang aanwezig waren. 

Op zondagochtend 15 oktober was het 
dan zover. Om 8.45 werd iedereen ver-
wacht in het centrum alwaar de bussen op 
ons stonden te wachten. Alles ging mee 
de bussen in: Vaandels, geweren en de 
muziekinstrumenten. Er werd gecheckt of 
iedereen aanwezig was of afgemeld. Een 
aantal leden ging op eigen gelegenheid 
richting Sittard. 

We konden vertrekken naar Sittard. Een 
busrit van 1.45 uur. Door de gezelligheid 
in de bussen ging de rit voorspoedig, al-
leen werd de lucht wel steeds donkerder 
naarmate we  dichter bij Sittard kwamen. 

Nattigheid
Nadat de bussen geparkeerd waren, 
marcheerden we af richting het oktober-
feest-terrein waar een kermis was en ver-
schillende grote tenten stonden. 

We waren mooi op tijd, want het begon 
net te regen na binnenkomst. Maar je werd 
ook nat binnen in de tent van de condens 
van de vorige feestavond, met zo’n 5.000 
bezoekers. We konden koffie en een koek 
pakken, alles was goed geregeld. 

Rondgang historische binnenstad 
De overige schutterijen en Gildes kwamen 
ook de tent binnen. Na de officiële ope-
ning konden we tegen één uur naar buiten 
om onze plek binnen de route te zoeken. 
De lucht werd langzaam blauwer toen we 
naar de start van de rondgang gingen. 
Het was een leuke tocht door de histori-
sche binnenstad van Sittard waar vele 
duizenden mensen langs de kant stonden 
te kijken. We hadden veel bekijks door de 
paarden en onze grote  schutterij. In het 

centrum werd het nog even spannend met 
de paarden vlak bij de kermis attracties,  
maar Theo en Amber manoeuvreerden de  
paarden keurig met behulp van de  piassen 
door de menigte. Ons koningspaar 
 Michel en Francine  genoten met volle teu-
gen van het applaus en complimenten van 
de toeschouwers. 
Na de rondgang werden alle attributen in 
de bus opgeborgen, en konden we nog 
genieten van de feestelijkheden en een 
borrel drinken met elkaar. 
Onze koning Michel heeft daar ook nog 
meegedaan met het koningsschieten, 
maar helaas, de Groessense koning ging 
met de titel naar huis. Dit mocht de pret 
niet drukken in de feesttent waar het erg 
gezellig was.  

Helaas ging de tijd snel voorbij en was het 
om 18.30 weer tijd om naar Duiven terug 
te gaan. Iedereen was keurig op tijd bij de 
bussen. Vlak voor aankomst in Duiven 
werd het idee geopperd om nog gezellig 
wat te gaan eten. We belandden met ca. 
30 personen bij Appie’s Place en het was 
daarmee een mooie afsluiting van een 
geslaagde dag. 

We gaan in de toekomst zeker weer een 
uitstapje maken. 

Sittard 15 oktober 2023

Marketentsterstreffen Wehl
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te raken, maar het ging precies zoals 
ik het wilde. Het kleine snippertje viel 
naar beneden. Eerst wist ik het nog 
niet helemaal zeker dat ik jeugdko-
ning was, maar toen ik iedereen hoor-
de klappen en ik door Jan en alleman 
gefeliciteerd werd, wist ik het zeker.

Ik vind het leukste aan koning zijn dat 
het net even wat anders is allemaal. 
Mooie ketting en sjerp om, je mag 
meedoen met het jeugd-kring-ko-
ningsschieten en het jeugd-federatie- 
koningsschieten. 
Ik vind het ook leuk dat ik een hele-
boel mensen heb leren kennen door 

het jeugd-koningschap. Bijvoorbeeld 
mensen die ik nooit heb gesproken en 
waar ik nu regelmatig mee praat.

Al met al vind ik het koningschap enorm 
leuk, maar ik vind een jaartje wel ge-
noeg. Nu mag iemand anders het 
doen. Ik hoop dat het dan even span-
nend wordt. Dus als je twijfelt of je ooit 
mee zult doen, dan raad ik het je aan. 
Het is een hele leuke ervaring.

Met schuttersgroet,
Finn Willems

Op 1 oktober beleefden de jeugdleden 
van Join! LHD & OG een onvergetelijk 
avontuur tijdens hun gezellige uitje naar de 
bowlingbaan. Het avontuur begon om 
15.15 uur, toen de enthousiaste groep zich 
verzamelde bij het gemeentehuis. Gewa-
pend met fietsen en een flinke dosis enthou-

siasme begonnen ze aan hun tocht richting 
Zevenaar, op weg naar de Griethse Poort 
voor een middagje bowlen.
De fietstocht was een feest op zich, met 
 lachende gezichten en vrolijke muziek die 
de straten van Duiven vulden. De groep 
arriveerde al snel veilig bij het bowling-

centrum, waar iedereen in een mum van 
tijd in hun bowlingschoenen gleed en de 
teams werden samengesteld. Zodra ie-
dereen klaar was om de baan op te gaan, 
begon de strijd om de hoogste scores.
De competitie was intens, maar bovenal 
was er veel plezier en gelach. Tussendoor 
werd er gesnoept en aangemoedigd, 
waardoor de sfeer alleen maar gezelliger 
werd. Na een fanatieke strijd op de baan 
was het tijd om te ontspannen en bij te 
 komen in het restaurant.
In het restaurant genoten de jongeren van 
heerlijke borden friet met de keuze tussen 
een smakelijke frikandel of kroket. Terwijl 
iedereen genoot van het eten, werd er ge-
zellig bijgepraat over de spannende 
bowling sessie. De buikjes werden gevuld 
en de sfeer was opperbest.

Met volle magen stapte de groep weer op 
de fiets en fietste voldaan terug naar 
 Duiven. Het was een dag vol plezier, spor-
tiviteit en gezelligheid die nog lang in de 
herinnering van de jeugdleden zal blijven. 
Het jeugduitje naar de bowlingbaan was 
een groot succes!

Gezellig Jeugduitje met Join! LHD & OG

Jeugdkoning 2023-2024
Mijn naam is Finn Willems, de jeugd koning van 
Schutterij Onderling Genoegen. Mij werd ge-
vraagd of ik een verhaaltje wilde schrijven voor 
de Schuttersproat, over hoe ik het jeugdkoning-
schap ervaar. 

In 2022 deed ik ook al een keer mee met het 
konings schieten, dat was ook mijn eerste jaar bij 
de schutterij. Die keer ging de titel naar Aimy Riet-
bergen. Dat vond ik toen wel jammer, maar niet 
heel jammer omdat ik de tradities en gebruiken 
nog niet goed kende. Nu, een jaar later, heb ik 
wat mensen leren kennen en heb ik nog een keer 
deelgenomen aan het jeugd koningsschieten.

Zaterdag 26 augustus
Zaterdag 26 augustus, kermiszaterdag, de dag 
van het jeugdkoningsschieten. Na het ophalen 
van het koningspaar en mijn laatste vendelhulde 
van dat jaar (wat ik toen nog niet wist) was het 
dan eindelijk zo ver. Om 14.30 begon het jeugd- 
koningsschieten met acht kandidaten waarvan zes 
meiden en twee jongens. Onze voorzitter Frans 
Dieker sprak ons nog even toe. Wat ik het best 
heb onthouden is dat hij zei “de kans voor de jon-
gens is kleiner, maar ik heb er vertrouwen in”. Ein-
delijk, begon het, onze oude jeugdkoningin  Aimy 
loste het eerste schot. Het begon rustig maar het 
werd als snel spannender en de vogel werd steeds 
kleiner. Tot er nog maar een snippertje op zat. Ik 
was aan de beurt. Ik wist dat de kans klein was om 
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Wisseling van de wacht

Tijdens de algemene ledenvergadering 
op 14 november jl. van Kring de Liemers is 
ons bestuurslid Roeland Beumer geïnstal-
leerd als bestuurslid van Kring de Liemers.
Twee weken later bij de algemene leden-
vergadering van de Geldersche Schutters 
Federatie op 23 november werd Roeland 
geïnstalleerd als bestuurslid van de fede-
ratie en hij zal hierin Kring de Liemers 
gaan vertegenwoordigen.

Marten Hoekstra had zitting in het fede-
ratiebestuur als secretaris van 2005 tot 
eind 2020. Voor zijn verdiensten voor de 
federatie werd hij onderscheiden als 
Gilde raadslid.
Naast zijn functie als secretaris van de fe-
deratie was hij ook nog sinds 1999 secre-
taris van Kring de Liemers en hij verving 
regelmatig Gerard Staring, de toenmalige 
voorzitter van de Kring. 

Sinds de afgelopen Kring-ledenvergade-
ring van 4 maart is daar ook na 24 jaar 
een eind aan gekomen.

Voor het vele werk voor Kring de Liemers 
werd Marten in het zonnetje gezet en 
mag zich nu ook erelid van Kring de 
 Liemers noemen.

Reezo Electro World
Pastoriestraat 9-11 

6921 BX Duiven
0316 280708

www.electroworld.nl Rijksweg 42B Duiven
Markt Zaterdag Arnhem 

cesarbloemen@gmail.com

Voor al uw logistieke en verbeter programma’s. Het
ervaren IMC-PRO team biedt u op maat advies, 
interim-management, project- en programma 
management diensten.

www.imc-pro.nl 06-30236736

In 2014 bestond het jeugd vendelen binnen Onderling 
Genoegen 40 jaar. Na het enorme succes willen we, nu 10 
jaar later, het 50-jarig jubileum vieren. 50 jaar jeugdvendelen 
bij schutterij Onderling Genoegen, wat een mijlpaal! Daarom 
zal er zondag 3 november 2024 een reünie plaatsvinden. 
Die is voor iedereen die bij de schutterij heeft gevendeld 
(zowel jeugd als senioren), dit nog steeds doet of betrokken 
is geweest bij het vendelen van onze schutterij. Partners zijn 
ook welkom. Een mooi moment om alle ervaringen, verhalen 
en anekdotes met elkaar te delen. We gaan er een mooie 
middag van maken. De uitnodiging volgt.

50 JAAR JEUGDVENDELEN
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Ons nieuwe kanon

Er werd enige tijd gezocht naar 
een nieuw kanon, omdat de 
huidige kanonnen erg oud zijn en 
sporen van slijtage vertonen. Na 
het opvragen van verschillende 
offertes werd al snel duidelijk dat 
het laten maken van een nieuw 
messing/koperen kanon erg prijzig 
was. 

Kanonniers, die erg enthousiast 
werden
Een betaalbare optie was een kanon van 
gietijzer. Zowel de kanonniers als het be-
stuur gaven echter de voorkeur aan een 
messing/koperen kanon. Via de contac-
ten die Roeland Beumer heeft opgedaan 
tijdens zijn koningschappen binnen de 
 federatie en zijn actieve rol in het schutters-
wezen, kwamen we op de hoogte van de 
verkoop van een kanon in Brabant. 
 Roeland heeft het eerste contact gelegd 
en hierbij een aantal foto’s verkregen. De 
foto’s zijn gedeeld met de kanonniers, die 
hier erg enthousiast van werden. Het be-
trof een kanon dat werd gebruikt in een 
competitie, waarbij men schoot met 24 
mm loden kogels op een roos/schietkaart. 

Er werd een afspraak gemaakt om te 
gaan kijken. Roeland, Sander Brouwer en 
Gerbert Kampes zijn gaan kijken bij dit 
kanon. Hierbij is het kanon beoordeeld en 
zijn de bijbehorende papieren gecontro-
leerd. Vervolgens hebben zij nogmaals 
een afspraak gemaakt om het kanon in 
actie te zien. 

Op een zaterdagochtend zijn zij naar 
een oude politie schietbaan geweest in 
Helmond. Daar hebben zij het kanon in 
werking gezien, samen met twee andere 
kanonnen uit die competitie. Uiteindelijk 
mochten zij zelf ook schieten met het be-
wuste kanon, om te leren hoe het kanon 
geladen werd en hoe ermee om te gaan. 

Hierna volgde een bestuursvergadering 
waarin de kanonniers en Roeland het ka-
non hebben toegelicht. Aansluitend is 
overgegaan tot aankoop van het kanon. 
Hiervoor moest het een en ander aan pa-
pieren worden geregeld bij de korpschef 
in Arnhem en bij Justitie in Den Haag. Voor 
de aankoop moet de korpschef toestem-
ming en ontheffing verlenen, en voor het 
gebruiken en vervoeren moet een ambte-
naar van justitie in Den Haag toestemming 
verlenen na een screening van de verlof-
houders. Marijke Vos heeft hierbij een be-
langrijke en geduldige bijdrage geleverd 
om dit alles voor elkaar te krijgen. 

Bij aankomst in Duiven is het kanon geïn-
specteerd door een politiefunctionaris van 
de afdeling wapens en munitie. Na enige 
tijd kwamen de vergunningen, met als be-
perking dat alleen saluutschoten zijn toe-
gestaan.
Sander en Gerbert hebben bij het kanon 
een bijpassende munitiekar gemaakt. Enig 
laswerk en gebruik van de draaibank is 
mede mogelijk gemaakt door Munster-
man BV in Varsseveld. Het kanon is uitein-
delijk aangeboden tijdens de kermis door 
De Vrienden van OG, die het budget hier-
voor beschikbaar hebben gesteld. Dank 
aan alle betrokkenen!

Een bijzondere dag
Donderdag 7 maart: toch wel een bijzon-
dere dag vandaag… de KNTS (Koepel 
Nederlandse Traditionele Schutters) heeft 
onze schutterij het certificaat toegestuurd 
voor het kunnen én mogen schieten met 
onze traditionele voorladers en kanonnen 
voor de komende jaren! We zijn veel 
dank verschuldigd aan de "schietwerk-
groep" en aan hen die zich inspannen om 
het certificaat te behouden. Correcte wijze 
van opslag,  onderhoud,  administratie en 
naleving van wet- en regel geving. 

Met een gerust hart op naar Duuvese 
 kermis 2024 mét het winnende konings-
schot vanuit onze voorladers.

Activiteitenagenda 2024
27 april Koningsdag De Woerd/Centrum Kermis 2024

Op de zaterdagmiddag zal bij het 
Jeugdkoningsschieten wederom DJ Robin de 
muziek verzorgen. Op de zaterdag- en 
zondagavond zullen de klanken van Cabrio te 
horen zijn. En op de maandag en dinsdag 
zowel overdag als in de avond zal ROXX de 
muziek verzorgen. 

OGtoberfest
In 2023 ging het OGtoberfest helaas niet door, 
dit i.v.m. het overlijden van een bandlid van de 
Retteketet Showband. Dit jaar op 5 oktober 
zullen we deze avond wederom organiseren 
met medewerking van de Retteketet Showband. 
Dus noteer deze datum alvast in de ageda.

4 mei Dodenherdenking Kerk/Monument

26 mei Kringdag de Liemers Excelsior Lobith

24 t/m 27 aug. Kermis & Schuttersfeest De OGtent/Remigiusplein

8 september Federatieve schuttersdag Claudius Civilius Pannerden

5 oktober OGtoberfest De OGtent

19 oktober Bieleman treffen Gijbrecht van Amstel 
 Doornenburg

27 oktober Marketentsters treffen Excelsior Lobith

3 november 50 jaar jeugdvendelen De OGtent

In het voorjaar op 26 mei gaan we met de schutterij naar Lobith, dit zal 
met de bus zijn.



40 jaar Lee Enfields

Inderdaad 40 jaar Lee Enfields, 
hoe vier je dat?
Nou simpel, met een feestcommissie, 
half jaar aan voorbereiden, een 
“save the date mail”, een officiële 
uitnodiging, vertrouwde locatie,  
Lee Enfields en een heus 
programma.

Sinds 1983 is het Lee Enfields Korps in hun 
maagdelijk witte blouse van schutterij On-
derling Genoegen een gevestigde en in-
middels beruchte naam in het schuttersland-
schap, die haar sporen zowel nationaal als 
internationaal heeft verdiend. Op 25 no-
vember 2023, zo ongeveer 40 jaar na op-
richting, konden we dit vieren met elkaar. 
Het woordje “Korps” gebruiken we niet 
meer, maar dat mag de pret niet drukken.

Een slordige 57 Lee Enfield-leden: jong, 
oud, voormalig en huidig (laten we voor 
de rest maar LE aanhouden), waren (al 
dan niet met partner) op de geheime 
 locatie aan de Visserlaan. In de middag 
werd de zaal versierd, zodat er in de 
avond gefeest kon worden. Middels een 
aantal sponsoren, ijverige partners en 
hulp van twee sabella’s kon de avond be-
ginnen. 

Na het welkomstwoord en een officiële 
proost met… (uiteraard) kermis-melk, gooide 
DJ Timof de platen op de speler.

Eddy Boss gaf een fantastische presen-
tatie gericht op ons 40-jarig bestaan. 
Er werd gelachen, getwijfeld en afgeslo-
ten met een applaus, een lach en een 
traan.

Mede door een gift van de schutterij, 
zorgden de zelfgemaakte hapjes van 
 Belinda, de gekoelde biertjes, wijntjes 
(gesponsord door Alpina Makelaardij), 
de gevulde eitjes (van de Versmuur en ge-
maakt door de voorzitter van ’t Gilde) en 
Anne en Daisy in de bediening voor een 
goede start.

Laten zien hoe het echt hoort 
Halverwege de avond gaf de huidige 
 bezetting van de LE nog een show, om 
voor eens en voor altijd te laten zien hoe 
het echt hoort. Wat de aanwezige part-
ners niet wisten, was dat zij dit ook moes-
ten doen. Lang verhaal kort; de geweren 
werden aan de aanwezige dames gege-
ven en de zes commando’s werden, met 
bijzondere varianten, uitgevoerd.

Er werd nog lang aan de 4G gedaan: 
Gekletst, Gedronken, Gegeten en Ge-
zongen.

Om 01.30 uur was het mooi geweest en 
moe maar voldaan ging iedereen naar 
huis.

Op naar de volgende 40 jaar!

Groetjes de feestcommissie;
Eric, Theo B, Theo V, Roeland en Jens
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Op jouw manier
je huis verkopen.

In deze Schutters proat treft u weer 
een aantal kleine  advertenties 

aan, mede om de kosten van dit 
blad te  drukken. Graag vragen 
wij u,  schutters, denk aan deze 
adverteerders. De ene dienst is  

de andere waard.


